

REPORTS DEPOSITED WITH THE CLERK OF THE SENATE PURSUANT TO RULE 29(2):

Report on the operation of the orders and regulations of the Special Economic Measures (Haiti) Regulations, 1993, P.C. 1993-1892 of October 22, 1993; the Special Economic Measures (Haiti) Permit Authorization Order, 1993, P.C. 1993-1893 of October 22, 1993; the Special Economic Measures (Haiti) Regulations, 1993, amendment P.C. 1994-810 of May 20, 1994; the Special Economic Measures (Haiti) Regulations, 1993, amendment P.C. 1994-1070 of June 23, 1994; the Special Economic Measures (Haiti) Regulations, 1993, amendment P.C. 1994-1365 of August 16, 1994, pursuant to the *Special Economic Measures Act*, S.C. 1992, c.17, s. 7(9).—Sessional Paper 1/35-784.

ADJOURNMENT

The Honourable Senator Graham moved, seconded by the Honourable Senator Bosa:

That the Senate do now adjourn.

The question being put on the motion, it was adopted.

Changes in Membership of Committees Pursuant to Rule 86(4)

Standing Senate Committee on Foreign Affairs

The name of the Honourable Senator Bryden substituted for that of the Honourable Senator Robichaud (*3rd May*).

The name of the Honourable Senator Robichaud substituted for that of the Honourable Senator Bryden (*4th May*).

Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs

The name of the Honourable Senator Murray substituted for that of the Honourable Senator Desmarais (*3rd May*).

Standing Senate Committee on Transport and Communications

The name of the Honourable Senator Sylvain substituted for that of the Honourable Senator Forrestall (*3rd May*).

RAPPORTS DÉPOSÉS AUPRÈS DU GREFFIER DU SÉNAT CONFORMÉMENT À L'ARTICLE 29(2) DU RÈGLEMENT

Rapport sur l'application des règlements et décrets suivants: Le Règlement de 1993 sur les mesures économiques spéciales (Haïti), C.P. 1993-1892, du 22 octobre 1993; le Décret de 1993 concernant l'autorisation par permis, à procéder à certaines opérations (mesures économiques spéciales (Haïti), C.P. 1993-1893, du 22 octobre 1993; le Règlement de 1993 sur les mesures économiques spéciales (Haïti), modification, C.P. 1994-810, du 20 mai 1994; le Règlement de 1993 sur les mesures économiques spéciales (Haïti), modification, C.P. 1994-1070, du 23 juin 1994; le Règlement de 1993 sur les mesures économiques spéciales (Haïti), modification, C.P. 1994-1365, du 16 août 1994, conformément à la *Loi sur les mesures économiques spéciales*, L.C. 1992, ch. 17, par 7(9).—Document parlementaire n° 1/35-784.

AJOURNEMENT

L'honorable sénateur Graham propose, appuyé par l'honorable sénateur Bosa,

Que le Sénat ajourne maintenant.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Modifications de la composition des comités conformément à l'article 86(4) du Règlement

Comité sénatorial permanent des affaires étrangères :

Le nom de l'honorable sénateur Bryden substitué à celui de l'honorable sénateur Robichaud (*3 mai*).

Le nom de l'honorable sénateur Robichaud substitué à celui de l'honorable sénateur Bryden (*4 mai*).

Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles :

Le nom de l'honorable sénateur Murray substitué à celui de l'honorable sénateur Desmarais (*3 mai*).

Comité sénatorial permanent des transports et des communications :

Le nom de l'honorable sénateur Sylvain substitué à celui de l'honorable sénateur Forrestall (*3 mai*).